



MEDIA RELEASE

2015 the most active year of LIVIA Group

Munich, 25 January 2016 – Munich-based LIVIA Group closed the 2015 financial year as the most active so far in the company's history.

The Corporate Investment unit completed eight transactions. The LIVIA team managed to acquire six companies and successfully divested two portfolio companies. The Real Estate division was able to extend the existing portfolio by three new properties and implemented seven construction projects. Additionally, the wine-growing business was greatly expanded seeing the cultivated area expand from 33 to nearly 100 hectares.

Overall, the Group continued its strategy of internationalization beyond Germany's borders with projects in Austria, Sweden, Italy, South Africa and India. All acquisitions were 100% equity financed. Moreover, the existing investments were able significantly improve their results.

Group revenues rose from € 300 million to approximately € 500 million with consolidated profit before taxes (EBT) rising to € 30 million. The Group employs more than 5,000 people and continues to be free of debt.

Press contact

LIVIA CORPORATE DEVELOPMENT SE

Andrea Hoffmann

Director PR & Marketing

Tel: +49 89 552758-319

Fax: +49 89 552758-199

Mobile: +49 172 3949720

hoffmann@livia-group.com

www.livia-group.com

MEDIEN INFORMATION

2015 bisher aktivstes Jahr der LIVIA Group

München, 25. Januar 2016 - Die in München ansässige LIVIA Group hat das Geschäftsjahr 2015 als das bisher aktivste in der Firmengeschichte abgeschlossen.

Im Bereich Corporate Investment konnten acht Transaktionen abgeschlossen werden. Insgesamt wurden sechs Gesellschaften erworben und zwei weitere Gesellschaften erfolgreich verkauft.

Im Bereich Real Estate wurde das Bestandsportfolio um drei Immobilien erweitert und sieben Bauvorhaben konnten umgesetzt werden. Der Bereich Weinwirtschaft wurde stark ausgeweitet, die bewirtschaftete Fläche stieg von 33ha auf knapp 100ha an. Insgesamt setzte die Gruppe ihre Internationalisierungsstrategie fort und wurde außerhalb Deutschlands in Österreich, Schweden, Italien, Südafrika und Indien mit neuen Projekten aktiv. Sämtliche Akquisitionen konnten aus Eigenmitteln finanziert werden. Auch die bestehenden Beteiligungen konnten ihre Ergebnisse teilweise deutlich verbessern.

Der Gruppenumsatz stieg von € 300 auf knapp € 500 Mio. mit mehr als 5.000 Mitarbeitern. Der konsolidierte Gewinn vor Steuern (EBT) stieg auf über € 30 Mio. Die Gruppe ist nach wie vor frei von Verbindlichkeiten.

Pressekontakt

LIVIA CORPORATE DEVELOPMENT SE

Andrea Hoffmann

Director PR & Marketing

Tel: +49 89 552758-319

Fax: +49 89 552758-199

Mobil: +49 172 3949720

hoffmann@livia-group.com

www.livia-group.com